
Referat fra bestyrelsesmødet onsdag den 22.09.2011 
Ejerforeningen Bangsbobakker  

 

Tilstedeværende: Jesper, Lene og Lisa  

Fraværende: Lars, Rene 

 

1. Godkendelse af dagsorden   
2. Grundejerforening status 

3. Hjemmeside status 
4. Mødeplan  

5. Evt. 

 

AD 1: Ovenstående dagsorden er godkendt.  

AD 2: Der er nu genetableret en bestyrelse i grundejerforeningen og denne er PT i gang med at forhandle 
en ny aftale med gartneren ang. Vedligehold af fælles arealer. Der bliver indhentet tilbud fra anden siden 
for at sikre, at prisen er OK. Der bliver ligeledes truffet aftale om snerydning og her arbejdes der på at lave 
en fast-pris aftale for at få en bedre pris på snerydningen end det foregående år.  

Det undersøges i øjeblikket med Post Danmark omkring placeringen af postkasser. Det tyder på at den 
nuværende placering kan godkendes, men der kommer en afklaring, som meldes ud til den tid.  

Der påbegyndes samarbejde omkring den private fællesvej ”Hjelmagerparken”, som vi fik overdraget fra 
kommunen sidste år.  

Økonomien i grundejerforeningen ser fornuftig ud. Den tidligere bestyrelse har netop opsat bænke på 
legepladsen, samt nede ved søen og disse er til fri afbenyttelse for alle.  

AD 3: Der arbejdes på at skaffe adgang til hjemmesiden for de øvrige bestyrelsesmedlemmer. Jesper 
arbejde på sagen. Referat fra den ekstraordinære generalforsamling er nu lagt ud på hjemmesiden. 
Oplysninger om den nye bestyrelse opdateres inden næste bestyrelsesmøde.  

AD 4: Vi holder fast ved de allerede aftalte møder.  

AD 5:  

A. Det er aftalt med Lars Bruus Nielsen (bangsboparken 13)at han vil være behjælpelig med at 
udlevere/skifte pærer i udendørslamperne for lejlighederne. Det er aftalt at der indkøbes pærer til 
formålet.   

B. Der er stillet forslag om at ejerforeningen skal kunne belønne frivilligt arbejde. Dette tages op på 
næste bestyrelsesmøde.  

C. Der arbejdes på at indhente tilbud om at få malet de udendørs trapper i lejlighederne.    


